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Utkast	til	referat	FAU-møte/årsmøte	Sandved	skole		

Dato:	29.05.2017	

Tid:	18:00	–	19:45	

Til	stede:		

1a	 X	 2a	 X	 3a	 x	 4a	 	 5a	 X	 6a	 Vara	 7a	 X	 SFO	1	 x	

1b	 X	 2b	 X	 3b	 X	 4b	 x	 5b	 X	 6b	 X	 7b	 	 SFO	2	 	

1c	 X	 2c	 X	 3c	 X	 4c	 	 5c	 vara	 6c	 x	 7c	 	x	 	 	

1d	 X	 2d	 x	 3d	 X	 4d	 x	 	 	 	 	 	 	 	 	

	

Fra	skolen:	Siri	Selvikvåg	Wernø,	Egil	Magne	Fedøy		

Referent:	Leif	Johannes	Omland	

Sak	 	 	

1. 	 Velkommen	 	

2. 	 Info	fra	skolen	

	

Skolen	er	for	tida	veldig	opptatt	av	å	ha	alt	klart	til	neste	skoleår.		

Som	i	fjor	blir	det	før	sommeren	gjennomført	foreldremøte	for	nye	
førsteklassinger	med	foredrag	av	Pål	Roland.	Dette	skjer	i	
samarbeid	med	omkringliggende	barnehager	og	Malmheim	skole	
onsdag	31.05.	

17.	mai-oppsummering	

-	oppleves	veldig	fint	å	gå	i	17.	mai-tog	med	så	mange	engasjerte	
foreldre.	

Forslag	fra	skolen	om	å	samle	alle	involverte:	korps,	FAU,	skole	osv.	
i	forkant	av	17.	mai	neste	år.	Skolen	koordinerer,	og	tar	initiativ	til	
første	møte.	

Dugnad:	Angående	avisartikkel	om	”skole	på	dugnad?”:	Skolen	
lurer	på	om	FAU	fått	tilbakemeldinger	fra	foreldre	om	hvor	grensa	
mellom	dugnadsoppgaver	og	kommunale	oppgaver	går.	Noen	FAU-
representanter	melder	om	at	dette	har	blitt	tatt	opp	blant	foreldre	
i	klassene.	Noe	av	tilbakemeldingene	går	på	at	enkelte	av	
oppgavene	som	var	nevnt	i	dugnadsinnbydelsen	var	på	grensa	til	
kommunale	oppgaver,	som	soping,	beskjæring	og	maling.	

Forslag	fra	rektor:	Dugnadskomiteen	som	består	av	FAU	(1.	trinn)	
og	representanter	fra	skolen	diskuterer	innhold	og	hva	som	skal	
stå	i	invitasjonen.	Ønsker	å	beholde	det	positive	engasjementet	og	
møtepunktet	for	foreldre	og	elever.		

Også	ønske	fra	FAU	å	skape	enda	mer	blest	om	dugnaden.		
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Svar	på	spørsmål	fra	FAU	angående	bruk	av	gymsal:	

- Skolen	har	liten	gymsal	som	blir	brukt	til	mye,	også	annet	
enn	kroppsøving.	Kroppsøvingsundervisningen	går	ikke	ut	
når	gymsalen	er	opptatt,	men	planlegges	andre	steder.	

- Rektor	oppfordrer	til	å	stille	spørsmål	direkte	til	lærer	ved	
spørsmål	om	manglende	kroppsøving.	

- Sandved	skole	vil	beholde	nokså	de	samme	tidene	i	
Sandneshallen	også	etter	at	Wang	Ung	starter	
ungdomsskole.	

Rektor	takker	for	et	godt	samarbeid	med	FAU	og	for	at	så	mange	
viser	engasjement	for	skolen.	FAU	er	tilsvarende	fornøyde	med	at	
skolen	og	rektor	legger	til	rette	for	godt	samarbeid.	

Eventuelt,	mens	rektor	fortsatt	er	til	stede:	

- Innspill	fra	foreldre	angående	foreldremøtet	i	kirka:	Hvem	
skal	ha	dialog	med	de	som	eventuelt	skulle	føle	seg	
ekskludert	av	at	møtet	ble	holdt	i	kirka?	Eksempler	på	
foreldre	som	ikke	møtte	på	foreldremøtet	denne	gangen	
på	grunn	av	at	kirka	var	møterom.	Det	bør	også	neste	gang	
informeres	tydelig	om	ikke-religiøs	bruk	i	forkant	av	et	
foreldremøte.	

- FAU	ytret	ønske	om	at	skolens	ledelse	var	tilstede	lenger	
på	FAU-møtene.	Noen	ganger	er	det	ønskelig	at	skolen	er	
tilgjengelig	for	svar	på	saker	som	blir	diskutert	i	FAU.	Dette	
er	helt	i	orden	for	skolen.	

- Nasjonale	prøver	&	skolekutt,	kommentar	til	avisoppslag	
Rektor:	de	økonomiske	kuttene	smerter.	Det	er	likevel	alt	
for	tidlig	å	si	noe	om	at	dette	har	påvirket	resultatene	på	
nasjonale	prøver.	
Spørsmål	fra	FAU	om	tiltak	etter	at	noen	av	resultatene	var	
dårligere	i	år	enn	tidligere.	Skolen	kommer	tilbake	med	
ytterligere	informasjon	når	det	gjelder	resultatanalyse.	
Dette	skjer	på	et	FAU-møte	i	høst.	

- Vikarbruk:	Hvordan	er	retningslinjene	og	rammene	for	
vikarbruk?	En	klasse	ønsket	mer	informasjon	om	
vikarsituasjonen.	

3. 	 Trafikksikker	skole,	
orientering	v/Roy	Atle	&	
Siri	

Befaring	gjennomført	med	Trygg	Trafikk,	Sandnes	kommune,	SU	
fra	Sandvedhaugen	barnehage,	Sandvedhaugen	barnehage,	skolen,	
FAU,	elevrådsleder.	Så	på	parkeringsplassen	ved	skolen	og	
Sandneshallen	og	Kirka	for	mulige	avslippingsplasser.	
Sandneshallens	parkeringsplass	virker	lovende.	Får	oppmerket	
”hjertesone”	fra	Sandneshallen	til	skolen.	Trygg	Trafikk	stiller	med	
midler,	sjablonger,	maling.	Kommunen	tar	seg	av	det	praktiske	
med	å	få	malt.	Alt	i	samarbeid	med	eier	av	parkeringsplassen	
(fylkeskommunen?)		
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Skolen/FAU	ønsker	å	få	til	en	aksjon	i	starten	av	september,	i	
etterkant	av	høstens	foreldremøter.	

Mulig	oppgave	for	elever	i	7.	klasse	å	følge	de	minste	elevene.	

FAU	prøver	å	holde	momentum	gående.	Forslag	om	å	la	7.	trinn	ha	
ansvar	for	arbeidsgruppe	om	trafikksikkerhet,	da	
natteravnordningen	som	7.	trinn	hadde	ansvaret	for	nå	er	avviklet.	

4. 	 Skolefoto	-	info	v/Per-
Morten	

5	forslag	til	fotografer.	

Per-Morten	setter	opp	en	sammenstilling	av	de	fem	kandidatene	
og	sender	ut	til	gjennomlesning	på	e-post.	

5. 	 Årsmøte	 Innkalling	-	godkjent	

Årsmelding	godkjent	med	to	kommentarer:	

- Kommentar	angående	viktig	sak/fraværsrutiner:	”...nytt	av	
året	er	at	skolen	tar	kontakt...”	

- Dugnad.	Kommentar	angående	oppmøte:	”Oppmøtet	
kunne	vært	bedre”.	

Regnskap	-	godkjent.	

	 	 	

	

Neste	FAU-møte	28.	august.	


